



## Trans Artic Loge 2309 Lodge

ASSOCIATION INTERNATIONALE des MACHINISTES et des TRAVAILLEURS DE L'AÉROSPATIALE  
INTERNATIONAL ASSOCIATION of MACHINISTS and AEROSPACE WORKERS



# \*\*\*Avis d'annulation\*\*\*

l'assemblée générale de la section locale 2309 le 21 avril à 14 h 00

Tous nos membres sont parfaitement conscients qu'il y a une réponse COVID-19 en évolution rapide à travers le Québec avec des directives fédérales, provinciales et municipales toujours plus strictes sur les grands rassemblements et la distanciation sociale. Ces directives et le souci de la santé de nos membres ont placé la section locale 2309 dans une position difficile. En raison de ces restrictions et soucieux de la santé de nos membres, la section locale 2309 a contacté le bureau canadien de l'AIMTA GVP Stan Pickthall et le bureau du président international de l'AIMTA Robert Martinez le 31 mars 2020 pour obtenir une dispense de la constitution de l'AIMTA pour les éléments suivants: Actions:

- Que la section locale 2309 soit autorisée à annuler son assemblée exécutive et générale du mardi 21 avril 2020 et à déplacer l'ordre du jour au mois suivant, qui se tiendra le jour prévu du 19 mai 2020.
- que la section locale 2309 soit autorisée à déplacer la nomination des délégués au congrès 2020 GL de l'assemblée générale du mardi 21 avril 2020 à l'assemblée générale du mardi 19 mai 2020 et l'élection des délégués au congrès 2020 2020 du mardi 19 mai 2020 général réunion à l'assemblée générale du mardi 16 juin 2020.

La section locale 2309 a reçu aujourd'hui l'approbation de IP Martinez et Stan Pickthall pour accorder notre demande de dispense.

**Par conséquent, cet avis est émis pour informer tous les membres de la section locale 2309 que l'assemblée générale et générale mensuelle du mardi 21 avril 2020 a été annulée.**

Robert Milbers  
Président  
Section Locale 2309  
AIMTA



## Trans Artic Loge 2309 Lodge

ASSOCIATION INTERNATIONALE des MACHINISTES et des TRAVAILLEURS DE L'AÉROSPATIALE  
INTERNATIONAL ASSOCIATION of MACHINISTS and AEROSPACE WORKERS



# \*\*\*Cancellation notice\*\*\*

General Meeting for Local Lodge 2309 on April 21 at 2:00pm

All our members are acutely aware that there is a rapidly evolving COVID-19 response across Quebec with ever stricter Federal, Provincial and Municipal government directives on large gatherings and social distancing. These directives and concern for the health of our members has placed Local Lodge 2309 in a difficult position. Because of these restrictions and with concern for the health of our members, Local Lodge 2309 contacted the Canadian office of IAMAW GVP Stan Pickthall and the office of IAMAW International President Robert Martinez on March 31, 2020 seeking a dispensation from the IAMAW constitution for the following actions:

- That Local Lodge 2309 be allowed to cancel its Tuesday April 21, 2020 Executive and General meeting and move the agenda business to the following month to be held on the regular scheduled day of May 19, 2020.
- that Local Lodge 2309 be allowed to move the nomination of 2020 GL convention delegates **from** the Tuesday April 21, 2020 General meeting **to** the Tuesday May 19, 2020 General meeting and the election of 2020 GL convention delegates **from** the Tuesday May 19, 2020 General meeting **to** the Tuesday June 16, 2020 General meeting.

Local Lodge 2309 has today received approval from IP Martinez and Stan Pickthall granting our dispensation request.

**Therefore, this notice is being issued to advise all members of Local Lodge 2309 that the Tuesday, April 21, 2020 monthly Executive and General meeting has been cancelled.**

Robert Milbers  
President  
Local Lodge 2309  
IAMAW